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Hanna Sztuka, przejdzie do historii, jako najkrócej urzÄ™dujÄ…cy prezes w Stadninie Koni Janów
Podlaski. &bdquo;RzÄ…dziÅ‚a&rdquo; &ndash; o ile moÅ¼na tak powiedzieÄ‡ o kimÅ›, kogo
zaÅ‚oga nie chciaÅ‚a wpuÅ›ciÄ‡ na teren stadniny &ndash; zaledwie 5 dni. PoniÅ¼ej komunikat za
strony KOWR:

Krajowy OÅ›rodek Wsparcia Rolnictwa informuje, Å¼e w zwiÄ…zku z zaistniaÅ‚Ä…
sytuacjÄ…, majÄ…c na uwadze zapewnienie bieÅ¼Ä…cej dziaÅ‚alnoÅ›ci SpóÅ‚ki
&rdquo;Stadnina Koni Janów Podlaski&rdquo; Sp. Z o.o., zgodnie z przysÅ‚ugujÄ…cymi mu
uprawnieniami na podstawie art. 201 § 4 Kodeksu spóÅ‚ek handlowych, z dniem 17 marca
2023 r. dokonaÅ‚ zmian w skÅ‚adzie ZarzÄ…du SpóÅ‚ki. KOWR odwoÅ‚aÅ‚ ze stanowiska
Prezesa ZarzÄ…du SpóÅ‚ki PaniÄ… HannÄ™ SztukÄ™ i w jej miejsce powoÅ‚aÅ‚ na to
stanowisko Pana Marcina OszczapiÅ„skiego.  Na decyzjÄ™ KOWR wpÅ‚ynÄ™Å‚y zapewne dwa
czynniki. Przede wszystkim zdecydowana postawa zaÅ‚ogi janowskiej stadniny. Jej zorganizowana,
legalna akcja protestacyjna, coÅ› bez precedensu w historii hodowli koni w Polsce, przyniosÅ‚a
owoce. Gratulacje dla zaÅ‚ogi! Drugim czynnikiem byÅ‚o zachowanie byÅ‚ej juÅ¼ pani prezes.
Aroganckie, Å‚amiÄ…ce ustalenia czy zalecenie jej zwierzchników, aby siÄ™ nie pojawiaÅ‚a w
janowskiej stadninie dopóki nie dostanie sygnaÅ‚u, Å¼e juÅ¼ moÅ¼e. Dopóki trwaÅ‚y negocjacje z
zaÅ‚ogÄ…. Swoim wtargniÄ™ciem na teren stadniny i aroganckim zachowaniem sama sobie
zaszkodziÅ‚a. Co oczywiÅ›cie nie martwi tych, którym dobro polskiej hodowli koni arabskich leÅ¼y
na sercu. Kim jest nowy prezes? To osoba, która pracowaÅ‚a do tej pory w centrali KOWR. KtoÅ› od
bydÅ‚a. Nie jest koniarzem, nie mówiÄ…c o tym, Å¼e nie jest arabiarzem. Nie wróÅ¼y to dobrze.
PrzypomnÄ™, Å¼e juÅ¼ jedna osoba oddelegowana z KOWR rzÄ…dziÅ‚a w Janowie. Mam na
myÅ›li Grzegorza CzochaÅ„skiego. Nie przyniosÅ‚o to dobrych efektów. Miejmy nadziejÄ™, Å¼e
pan Marcin OszczapiÅ„ski okaÅ¼e siÄ™ czÅ‚owiekiem innego kalibru. MoÅ¼e nie bÄ™dzie Åºle.
Oby. Ale na pewno ta decyzja jest o niebo lepsza niÅ¼ potencjalne upieranie siÄ™ przy Hannie
Sztuce. A swojÄ… drogÄ…, ciekawe, co siÄ™ teraz wydarzy w BiaÅ‚ce. PrzecieÅ¼ tam paniÄ…
SztukÄ™ zastÄ…piÅ‚ Maciej Grzechnik.Marek Szewczyk 
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